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ישיבת ועד מנהל שישה צבעים

נוכחים: חברי ועד: ברוך אורן, אביהוא שלתאיל, כפיר לביא, בן ציון סליוז
אלדד ציון – רכז פעילות ומתנדבים, משקפים: ענבר מאירוביץ, עמית רפאל סטמפלר

סקירת מנכ"ל
ברוך סוקר את ההתקדמות בפרויקטים:

 סמינר אסטרטגי (התקיים בהצלחה), טורניר כדורעף (התקיים בהצלחה), סטטוס בקשות תמיכה (בתהליך
  לפקודת מס הכנסה (הוגשה), קורסים (מדריכים46הכנה), סטטוס בקשת הכרה כגוף ציבורי לפי סעיף 

נדחה למועד לא ידוע, פעילים יוצא לדרך), אירוע מתנדבים (בהכנות).

סטטוס פרויקטים מיוחדים:
סטטוסהפרויקט

 גיוס מתנדב/ת
 לשירות לאומי

בעמותה

 פורסם בפורומים באינטרנט, עמותת שלומית עודכנה, ביקשנו ממיכל וקורנליה
להפיץ בקרב חבריהם. כרגע אין מועמדים שפנו אלינו.

 הוקם דף לרישום דוחות נוכחות באתר המק"ל, בנתיים לא גובשו נהלי הפעלה עבוראיסוף דוחות נוכחות
הטופס הממוחשב

 הפעלת פורום מדריכי
קבוצות

 נעשים מאמצים למצא מנהיגות רלוונטית באשדוד, שתיקח אחריות על הדרכת
  מדריכים2הקבוצה שם, ואז יהיה אפשרי לפתוח פורום מדריכים מצומצם של 

לפחות (חדרה, אשדוד). בנתיים מובילים באופן חלקי ע"י ליווי ההדרכה בחדרה.

מטלות בעקבות סקירת מנכ"ל
יעדפירוטבאחריותמטלה

 פרסום שירות לאומי בבית
 הספר התיכון במ.א. גוש

משגב

מיידיתאלדד

 פרסום שירות לאומי
בפורום גאווה בתפוז

מיידיתאביהוא

 הגדרת תפקיד לרכז
פורום מדריכים

  (ישיבת הועד22/12/08ברוך
הבאה)

החזר הוצאות נסיעה למתנדבים העושים שימוש ברכבם הפרטי
  לפקודת מס הכנסה, נוצר צורך לגבש נוהל החזר הוצאות מסודר46לקראת קבלת האישור לפי סעיף 

בנושא תחבורה. מאז ספטמבר הרכב של ברוך ובן משמש את העמותה על בסיס כמעט יומיומי.
ניסוח הצעה לפי ייעוצו של רואה החשבון של העמותה מועלה להחלטה.

 החזר הוצאות רכב רק באישור מנכ"ל מראש. וההחזר יבוצע לפי תעריף חשב על בסיס:החלטה
הצרת המתנדב על מס' קילומטרים שנוצלו.

בעד: פה אחד.:הצבעה



קורס מדריכים גאים
בעיה – אין מספיק נרשמים. השאלה האם להוציא מחזור עוד חודשייםשלושה או לחכות שנה שלמה.

כפיר – לדחות לאחרי אירועי הגאווה, הם מייצרים זרם של נרשמים
 אלדד – לשלב יחד עם האוכלוסיה הדתית (בת קול/שובל) הם פנו אלינו כי היו המלצות ממשתתפות של

בת קול בקורס בשנה שעברה.
כפיר – מציע לוודא שהקורס הטרוגני ולא "אנחנו עושים בשביל בת קול".

.INHOUSEברוך – דרושה בדחיפות הכשרה למדריכים בפועל שלנו, והעדיפות שלנו זה 
. וגם זה מוסיף לנו רווח תפעולי.INHOUSEבנצ' – זה נדרש לתמיכות לעשות את זה 

 אלדד – יש מחסור במדריכים, השאלה מה הצרכים האסטרטגים שלנו במדריכים. אולי בנתיים אפשר
 איש.4להסתפק בסמינר סופשבוע ל

 כפיר – הצורך האסטרטגי הוא שבלי מדריכים אין קבוצות. מציע להערך לפתיחת קורס למדריכים חדשים,
ובנתיים לקיים מסגרת מלווה למדריכי הקבוצות הקיימים בפועל.

יעדפירוטבאחריותמטלה

 תוכנית הערכות ארגונית
 לקראת קורס מדריכים

הבא

 להכין רשימתאלדד וכפיר
 מטלות ונושאים
 לקידום לקראת

 המחזור הבא של
הקורס.

להכין לוח זמנים 
 לקראת פתיחת

 המחזור הבא
 בחודש מרץ באופן

טנטטיבי.

  (ישיבת הועד22/12/08
הבאה)

ישיבות הועד – קביעת מועד לישיבות
. בנתיים, מצרפים רשימת ימים נוחים לחברי הועד:22/12/08הדיון בנושא נדחה לישיבה הבאה, שתערך ב

  (הושלםמיכלברוךבן ציוןאביהואכפיר
לאחר הישיבה)

כןכןלאראשון

כןכןכןשני

כןכןשלישי

כןכןלאכןרביעי

כןכןכןחמישי

כןכןכןשישי צהריים

כןכןמוצ"ש



חדר במרכז הקהילתי בתל אביב
כפיר – למה בכלל צריך משרד?

ברוך – החשיבות של המשרד:
א. כתובת בתל אביב עבור גופים תומכים ממסדיים (למשל עריית תל אביב)

ב. חדר עריכה (כרגע יש חדר שנתרם ע"י עמותה אחרת, אך יש לו חסרונות משלו)
 ג. חדר ישיבות עבור מה קורה ועבור ישיבות עם מתנדבים נוספים בתל אביב, זהו חסכון בהוצאות

על כיבוד וישיבות בבתי קפה, שהן גם פחות אפקטיביות.
 אלדד – מדגיש שבמתנ"ס יש התערבות בפעילות מצד העירייה, יש גישה של פטרוניות על הפעילות של

 שישה צבעים. אפשר לעבוד גם עם הנוע"ל או הצופים, אמנסטי וגרינפיס. יש הרבה עמותות שישמחו
להשכיר לנו חדר פעילות לשעות הערב ליום בשבוע.

כפיר – שווה לבדוק הצעות מחיר
 אביהוא – המתנ"ס הוא כתובת מוכרת בתל אביב, זה מסייע לתחושת הנוחות של מתנדבים ופעילים

להשתתף בפעילות.

 לא לשכור משרד במתנ"ס בשלב זה, עקב קושי לגייס תקציב לשם כך וקיומם של:החלטה
פתרונות חלופיים בחינם (חדר העריכה שנתרם לנו וקשרים חדשים עם עמותות אחרות).

בעד: פה אחד.:הצבעה

2009דיון בנושא תקציב 
.2009הגזבר, בן ציון סליוז, מציג את התוכנית התקציבית לשנת 

  כפי שמופיעה בנספח2009ועד שישה צבעים מחליט לאשר את הצעת התקציב לשנת :החלטה
לפרוטוקול זה.

3בעד: :הצבעה
0נגד: 

1נמנע: 

ועד שישה צבעים מאשר הגשה של בקשות לקבלת תמיכה מהמוסדות הבאים::החלטה
עיריית תל אביב
עיריית אשדוד
עיריית חדרה
עיריית רמלה
עיריית לוד
משרד התקשורת
משרד החינוך

בעד: פה אחד.:הצבעה
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